
 

 

 
Kaupunginhallituksen tietoon saatettavat asiat 
  
Kaupunginhallitus 30.01.2024 § 17    
2/00.01.02/2024    
 

1. Maakuntahallituksen 11.12.2023 ja 22.1.2024 pöytäkirjat 
 

2. Maakuntahallitus hyväksyi kokouksessaan 11.12.2023 Keski-
Pohjanmaan edunvalvontasuunnitelman 2024–2025. 

 
3. Pohjalaiskuntien vetoomus Suomen hallitukseen turkiselinkeinon 

puolesta. 
 

4. Johtoryhmän muistiot 15.12.2023, 10.1.2024 sekä 17.1.2024. 
 

5. Kaupunginjohtaja on kutsuttu Kuntaliiton kuntajohtajille 
tarkoitettuun Ryhmä44-verkostoon, jonka tehtävänä on sparrata 
Kuntaliiton johtoa edunvalvonnallisten asioiden valmistelussa ja 
liiton toiminnan kehittämisessä. 

 
6. Keski-Pohjanmaan liitto Ylivieska-Kokkola-Seinäjoki-

raidekäytävän maakuntien liitot ja kunnat yhteiseen tapaamiseen, 
jossa kuullaan lähijunaliikenteen mahdollisuuksista 
raidekäytävässä sekä keskustellaan kuntien näkemyksistä 
suunnittelun eteenpäin viemiseksi. Kaupungin edustajiksi 
tapaamiseen nimettiin Erkki Huuki ja Manolis Huuki. 

 
Päätös  

7.Merkittiin pöytäkirjaan, että tarkastuslautakunnan puheenjohtaja 
Raimo Märsylä ja varapuheenjohtaja Sanna-Kaisa Göös olivat klo 
9.20 – 10.10. kertomassa kaupunginhallitukselle henkilöstön 
kuulemisista, joita tarkastuslautakunta on suorittanut syksystä 
alkaen. 
 
8. Kaupunginhallitus kävi keskustelua henkilöstön hyvinvointiin 
liittyvistä asioista ja sopi jatkotoimenpiteistä. 
 
9. Keski-Pohjanmaan työllisyysalueen muodostamiseen liittyen 
todettiin, että Kannuksen kaupunginvaltuusto on 30.10.2023 § 44 
hyväksynyt järjestämissopimuksen ja -suunnitelman sekä lisännyt 
päätökseen ponnen: ” Kannuksen kaupunginvaltuusto edellyttää, 
että jatkossakin, vaikka Kokkolan kaupunki on vastuukunta te-
palvelujen järjestäjänä, niin te-palvelujen toimipaikka tulee olla myös 
Kannuksessa ja henkilökohtaista palvelua pitää olla saatavissa 
lähipalveluna koko Keski-Pohjanmaan alueella pienimmissäkin 
kunnissa säännöllisesti". Kaupunginvaltuuston päätös on annettu 
tiedoksi työllisyysalueen kunnille sekä työ- ja elinkeinoministeriölle. 
Todettiin, että Kannuksen kaupungilla ei ole asiaan enempää 
lausuttavaa. 
 
11. Keski-Pohjanmaan liiton hallituksen jäsen Erkki Huuki kertoi liiton 
edunvalvontasuunnitelman sisällöstä. Kannuksen näkökulmasta 
tärkeitä kirjauksia suunnitelmassa ovat muun muassa Kannuksen 



 

 

rautatieaseman ja junaliikenteen kehittäminen, kantatie 86 
(Kannus/Eskola-Liminka) kunnossapito, Lestijoen luontomatkailu, 
Roikola-Rekilä -tie, KPEDUn luonnonvarayksikkö ja kansallispuisto-
hanke. 
 
10. Hyvinvointialueen aluehallituksen jäsen Anja Törmä toi terveiset 
aluehallituksen 29.1. kokouksesta, jossa on ollut esillä muun muassa 
hyvinvointialueen taloustilanne. 
 
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti merkitä edellä mainitut asiat 
tietoon saatetuiksi. 

 


